
 
Z Á P I  S N I C A 

 
           

zo zasadnutia Rady pre študijný program ľudské zdroje 
a personálny manažment I. stupeň  

Fakulty sociálno-ekonomických vzťahov TnUAD v  Trenčíne  
 

zo dňa 20.9.2023 
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        831/D/FSEV/2023-002 

 

prítomní:  

doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. 

doc. PhDr. Zoltán Rózsa, PhD. 

Doc. RNDr. Eva Grmanová, CSc.    

Ing. Eva Koišová, PhD., MBA  

Ing. Tatiana Masárová, PhD.  

PhDr. Jana Španková, PhD.  

Bc. Nikol Dojčánová 

 

ospravedlnení:  

Ing. Martina Ďurišková – tajomník 

Ing. Mário Mojžiš 

Ing. Eva Ivanová, CSc. 

 

 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie Rady pre študijný program ľudské zdroje a personálny manažment I. stupeň. 

2. Zhodnotenie akademického roka 2022/2023. 

3. Pravidelná hodnotiaca správa garanta o uskutočňovaní študijného programu. 

4. Vyhodnotenie spätej väzby zamestnávateľov, študentov. 

5. Rôzne. 

 

 

doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. – otvorila zasadnutie a privítala prítomných členov Rady 

pre študijný program ľudské zdroje a personálny manažment I. stupeň (ďalej len „RŠP“).  

 

Bod 2. Zhodnotenie akademického roka 2022/2023. 

  

 Predsedníčka Rady pre študijný program ľudské zdroje a personálny manažment I. 

stupeň vyzvala pani prodekanku Ing. Evu Koišová, PhD., MBA, aby informovala členov RŠP 

o priebehu štátnych záverečných skúšok. Pani prodekanka následne členov RŠP informovala 

o počte prihlásených študentov na ŠS a o počte úspešných/neúspešných študentov na štátnych 

záverečných skúšok pre I. stupeň. Augustový termín štátnej skúšky vykonalo 18 študentov 

z programu ľudské zdroje a personálny manažment, z toho traja študenti neúspešne. 
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Bod 3. Pravidelná hodnotiaca správa garanta o uskutočňovaní študijného programu. 

 

 Predsedníčka Rady pre študijný program informovala členov RŠP so správou garanta 

v počte 2ks – denná forma, externá forma. Pri dennej forme sa ukazovatele zvýšili zlepšili, pani 

predsedníčka navrhla nasledovné opatrenia: zvýšiť mobilitu študentov, zvýšiť úroveň EQ, 

zvýšiť kvalitu záverečných prác. Pri externej forme sa hodnotenie zlepšilo z 1.5 oproti 

minulému roku – 1,54. Ako pozitíva vyzdvihla odbornú prax a navrhla nasledovné opatrenia – 

prepojiť externé štúdium, prejsť na kombinovanú formu výučby, zlepšiť kvalitu záverečných 

prác. 

 

Bod 4. Vyhodnotenie spätnej väzby zamestnávateľov a študentov. 

 

 Predsedníčka RŠP predložila správu o Spätnej väzbe  zamestnávateľov a študentov. Za 

zamestnávateľov pri dennom štúdiu sa vyzbieralo 70 dotazníkov. Najdôležitejšie zistenia boli 

nasledovné - prvý ukazovateľ sa zlepšil (Schopnosť samostatne riešiť zadané úlohy) z 1,53 na 

1,34. Druhý ukazovateľ sa mierne zhoršil - zamestnávatelia vidia v  oblasti znalosti základných 

postupov, metodík a techník potrebných pre plnenie pracovných úloh v praxi určité rezervy 21 

zamestnávateľov v tejto oblasti hodnotilo študentov známkou 2 a 6 hodnotili na úrovni dobre.  

Pri externom štúdiu bolo vyhodnotených 47 dotazníkov, mierne zhoršenie hodnotenia bolo pri 

položkách 2,3,7. Mierny nedostatok zamestnávatelia cítia v technickej oblasti a  v používaní 

IKT. Pri schopnosti spolupráce s pracovníkmi zamestnávatelia hodnotili túto oblasť na úrovni 

priemernej známky 1,72, ale neuviedli konkrétne nedostatky. 

Z výsledkov spätnej väzby študentov uskutočnenej v AR 2022/23 v študijnom programe ľudské 

zdroje a personálny manažment v dennej forme vyplýva, že do hodnotenia sa zapojilo viac 

študentov ako v predchádzajúcom AR 2021/22 hlavne v zimnom semestri sa došlo k nárastu až 

o 42 študentov. Celkové priemery za jednotlivé semestre nezaznamenali podstatné zmeny. 

 Z výsledkov spätnej väzby študentov uskutočnenej v AR 2022/23 v študijnom programe 

ľudské zdroje a personálny manažment v externej forme vyplýva, že do hodnotenia sa zapojilo 

menej študentov ako v predchádzajúcom AR 2021/22. Celkovo bol študijný program zo strany 

hodnotený lepšie ako v predchádzajúcom AR v oboch semestroch. 

  

Bod 5. Rôzne  

 

Predsedníčka RŠP navrhla zaviesť nové opatrenia, ktoré by mohli zlepšiť kvalitu štátnych 

záverečných skúšok a to tým, že komisia by mala možnosť položiť študentom otázky podľa 

kľúčových slov záverečnej práce. Predsedníčka RŠP navrhla výmenu externého člena RŠP Ing. 

Mária Mojžiša za Ing. Vladimíra Berkoviča, PhD. Členovia RŠP súhlasili s daným návrhom.  

 

 

V Trenčíne,  20.9.2023 

 

 

 

Zapísal:       Predseda RŠP: 

Ing. Jaroslav Belás, v.r.                 doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD., v.r. 

 


